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Interpelacja

pro6ba o uwzqlednienie w bud2ecie Miasta Wloclawek na 2021 r.
6rodkow na budowq sali gimnastycznej w Zespole Szkol Nr 8

Zwracam siq z proSbq o uwzglgdnienie w budzecie Miasta Wtoclawek na 2021 r.

Srodkow na wykonanie inwestycji polegajqcej na budowie sali gimnastycznej w
Zespofe Szkot Nr 8, mieszczqcego sig na Osiedlu Zawi6le, przy ul. Willowej.

Inwestycja ta jest od dawna wyczekiwanaprzez mieszkancow Osiedla ZawiSla.

Zwracam siq ponadto z proSbq o odpowiedzi na poniZsze pytania.

1) Na jakim etapie znajduje sig realizacja inwestycji?
2) Jakie prace zostaly ju2 wykonane i w jakim czasie?
3) Jak ksztaltuje sig plany reahzaqi inwestycji (harmonogram, data)?
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